
 

 Schriftelijke vraag 

 

 

 

Datum 31 augustus 2018 

Onderwerp Bestuursrapportage 2018 

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling 

in de cyclus? 

Ja, raadsvoorstel Bestuursrapportage 2018 

Beleidsterrein Financiën 

Portefeuillehouder wethouder Theunis 

 
 

In de toelichting op het raadsvoorstel geeft u aan dat u een groot tekort verwacht van in totaal € 2,566 
miljoen binnen het sociaal domein (programma 3 en 5). De Bestuursrapportage laat echter op 
Programma 3 een voordeel zien van € 177.000,- en voor Programma 5 een nadeel van € 5.332.000,- 
(met een nog ongedekt nadeel van € 3.598.000,-). 
 

1. Graag een toelichting op het bedrag van € 2,566 miljoen. 

 
U geeft in de toelichting op het raadsvoorstel aan dat in oktober 2017 door het college is besloten om 
€ 750.000,- te onttrekken uit de Risicoreserve Sociaal Domein om het tekort op Beschermd Wonen af 
te dekken. 
 

2. Heeft u de gemeenteraad hierover vervolgens een raadsbesluit over laten nemen? Zo ja, 
wanneer en met welk raadsvoorstel. Zo nee, waarom niet? 
 

In de toelichting op het raadsvoorstel geeft u aan dat nog € 1,3 miljoen aanwezig is in de Risicoreserve 
Sociaal Domein voor dekking in 2018. In het document Actualisaties en Voorzieningen behorende bij 
de Programmabegroting 2018 zou het saldo begin 2018 zijn: € 5 .942.015, onttrekkingen die gepland 
staan in 2018: € 1 .041.000, verwacht saldo: 31-12-2018: € 4 .901.015. 
 

3. Graag het overzicht van de inmiddels extra onttrekkingen van ruim 4 miljoen euro. 
 
Programma 1 
De gemeentelijke bijdrage voor de ICT-WBW is voor 2018 verlaagd met € 571.000,-. Oorzaak: ICT-
WBW doet zijn werk niet, waardoor nu Roosendaal zelf moet investeren in ICT-voorzieningen, ook nog 
eens voor een hoger bedrag. 
 

4. Graag uw analyse over het nut en de noodzaak van de samenwerking gemeenten middels de 
ICT-WBW en wat is het belang voor Roosendaal om hieraan te blijven deelnemen? 
 

In 2017 heeft u het Programma van Eisen vastgesteld voor het Huis van de Gemeente (renovatie 
Stadskantoor). Op basis van het programma van eisen kon gestart worden met het opstellen van een 
voorlopig ontwerp voor het Huis van de Gemeente. Daarin zou rekening gehouden worden met de 
motie Stadskantoor blijft in verbinding met Mariadal en volgt ook een integraal ontwerp voor het 
gehele gebied in verbinding ook met de plannen van OMO met de Gertrudis Mavo.  
 

 



5. Is het voorlopig ontwerp gereed en kan de gemeenteraad hier kennis van nemen, zo niet, 
wanneer wel? 

6. Is het integraal ontwerp voor het gehele gebied al gereed en kan de gemeenteraad hier kennis 
van nemen, zo niet, wanneer wel? 

 
Programma 2 
 
Wederom wordt de realisatie van de doordecentralisatie van de onderwijshuisvesting van het primair 
onderwijs uitgesteld. 
 

7. Waarom is 2018 niet haalbaar en wat zijn de huidige knelpunten en zijn er voor de 
doordecentralisatie eventuele gelden beschikbaar dan wel vrijgemaakt? 

 
Programma 3 
 

8. Waarom gaat uw college akkoord met een begroting van het Binnenstad fonds over 2018 
waarbij een hogere bijdrage van onze gemeente is opgenomen dan waar uw college rekening 
mee heeft gehouden? 

 
Programma 4 
 
In het kader van Bereikbaarheid & Mobiliteit maakt u geen melding van uw ambitie om de behoefte 
om de ontsluiting van onze stad en wijken te verbeteren te onderzoeken. 
 

9. Wanneer is dit onderzoek afgerond? 
10. Wat zijn de concrete plannen voor Kadeplein 4? 

 
Programma 5 
 

11. Hoe kan het dat m.b.t. HbH+ uw college contracten die u afsluit met zorgaanbieders 
onvoldoende financieel afdekt? 

 
 
U komt structureel geld tekort in de zorg.  
 

12. Hoe gaat u nu om met het afschaffen van de eigen bijdrage en alle andere maatregelen die u 
in het verleden heeft genomen maar die dus zorgen voor tekorten? 
 

 
Ten aanzien van Beschermd Wonen heeft u eerder aangegeven dat het niet de voorkeur heeft om de 
succesvolle zorgtoeleiding voor kwetsbare doelgroepen met onder andere het OOGZ-team, Housing 
First en Sober Wonen te versoberen, omdat de financiële middelen niet toereikend zijn. Het leveren 
van goede zorg aan onze inwoners, zodat zij meer zelfredzaam worden en kunnen deelnemen in de 
samenleving, staat voorop.  
 

13. Hoe verhoudt het bovenstaande zich met uw maatregelen die thans staan opgenomen in de 
Bestuursrapportage (pagina 15)? 

 
Alvast dank voor uw antwoorden. 
 
Michael Yap, PvdA 
 
 
 


